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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 03. marca 2021 o 16,30 h online 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci: Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Jozef Flajs, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef 

Šuchtár 

Overovatelia: Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela  Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce (HK) o kontrolnej činnosti za rok 2020 

6. Správa HK z vykonanej kontroly na úseku poskytovanie dotácií z rozpočtu obce Vavrišovo v roku 

2019 a 2020 

7. Správa HK z vykonanej kontroly vykonávania finančnej kontroly pri vybraných finančných 

operáciách obce Vavrišovo v roku 2020 

8. Správa HK z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ vo Vavrišove za rok 2020 

9. Rozpočtové opatrenia č. 28, 29, 30/2020, 1/2021 – na vedomie 

10. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 na schválenie 

11. VZN 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských zariadení vo 

Vavrišove 

12. Zmluva o poskytnutí finančného príspevku na prevádzku sociálnej služby – denný stacionár – 

schválenie zmluvných podmienok 

13. Predkupné právo na nehnuteľnosť stavba súpisné číslo 79 v k.ú. Vavrišovo 

14. Návrh na odkúpenie pozemku KN - E 20 do vlastníctva obce 

15. Schválenie zápisu do kroniky obce za rok 2018 

16. Žiadosť p. Gardošovej a Repkovskej o prenájom časti pozemku vo vlastníctve obce 

17. Odsúhlasenie ceny pozemku parcela KN-E č. 1574 

18. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- voľba prísediaceho na súde 

- podanie žiadosti na dotáciu na rekonštrukciu Kultúrneho domu 

 

V úvode prítomných privítala pani starostka. Skonštatovala, že rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa 

pozvánky č. 97/2021 s programom uvedeným v pozvánke.  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva vo Vavrišove sa uskutočňuje prostredníctvom prostriedkov 

komunikačnej technológie v súlade s  § 30f ods. 2 zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Verejnosť 

má možnosť sledovať zasadnutie obecného zastupiteľstva on-line prostredníctvom linku: 

http://bbb.weba.sk/b/vla-gfo-lhm-oxc. Obec z rokovania vyhotoví záznam, ktorý zverejní do 48 hodín na 

webovom sídle obce a do piatich dní na úradnej tabuli a webovom sídle obce vo forme zápisnice. 

Obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné.  

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva sa ospravedlnil poslanec Ing. Marek Ferianc. 

Starostka prečítala program uvedený na pozvánke. 

 

 

 

 

http://bbb.weba.sk/b/vla-gfo-lhm-oxc
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K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Marek Lesák 

 

Uznesenie č. 1/2021  

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová  

 

Uznesenie č. 2/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, nemali poslanci doplňujúce 

pripomienky. Program bol schválený. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce (HK) o kontrolnej činnosti za rok 2020 

6. Správa HK z vykonanej kontroly na úseku poskytovanie dotácií z rozpočtu obce Vavrišovo 

v roku 2019 a 2020 

7. Správa HK z vykonanej kontroly vykonávania finančnej kontroly pri vybraných finančných 

operáciách obce Vavrišovo v roku 2020 

8. Správa HK z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ vo Vavrišove za rok 2020 

9. Rozpočtové opatrenia č. 28, 29, 30/2020, 1/2021 – na vedomie 

10. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 na schválenie 

11. VZN 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských zariadení vo 

Vavrišove 

12. Zmluva o poskytnutí finančného príspevku na prevádzku sociálnej služby – denný stacionár – 

schválenie zmluvných podmienok 

13. Predkupné právo na nehnuteľnosť stavba súpisné číslo 79 v k.ú. Vavrišovo 

14. Návrh na odkúpenie pozemku KN - E 20 do vlastníctva obce 

15. Schválenie zápisu do kroniky obce za rok 2018 

16. Žiadosť p. Gardošovej a Repkovskej o prenájom časti pozemku vo vlastníctve obce 

17. Odsúhlasenie ceny pozemku parcela KN-E č. 1574 

18. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- voľba prísediaceho na súde 

- podanie žiadosti na dotáciu na rekonštrukciu Kultúrneho domu 
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Uznesenie č. 3/2021  

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov so splnením uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 09.12.2020 č. 

66 – 79/2020. 

 

Uznesenie č. 4/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 – 8  (Správy hlavnej kontrolórky obce) 

HK pripomenula, že jednotlivé správy boli poslancom zaslané v materiály pred konaním zasadnutia. 

Následne sa venovala svojim správam v nasledovnom poradí: 

1. Správa z vykonanej kontroly vykonávania finančnej kontroly pri vybraných finančných operáciách 

obce Vavrišovo v roku 2020. Nenašla nedostatky, ku ktorým by bolo potrebné prijať opatrenia. 

Vykonáva sa základná finančná kontrola aj administratívna kontrola pri poskytovaní dotácií. 

2. Správa z vykonanej kontroly na úseku poskytovania dotácií z rozpočtu obce Vavrišovo v roku 2019 

a 2020. Dotácie schvaľuje v zmysle platnej smernice obecné zastupiteľstvo. V správe je prehľad 

dotácií ktoré boli poskytnuté v roku 2019 a v roku 2020. V závere správy navrhuje, pripraviť nové 

VZN k dotáciám. 

3. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ vo Vavrišove za rok 2020. Uznesenia spĺňajú 

administratívne požiadavky, sú plnené. Všetky uznesenia boli podpísané v termíne určenom 

zákonom. Jediným problémom sa javí uznesenie, ktorým sa prijímalo VZN o Doplnku k UPN-O, 

nakoľko to vyžadoval spracovateľ. VZN sa neprijímajú uznesením. Poslanci obecného zastupiteľstva 

sa uznášajú na prijatí VZN.  

4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2020 – v krátkosti zhrnula plnenie plánu kontrolnej činnosti HK 

v roku 2020.  

 

Poslanci k Správam z vykonaných kontrol nemali otázky a zobrali správy hlavnej kontrolórky na vedomie 

uzneseniami č. 5 - 8/2021. 

 

Uznesenie č. 5/2021 – kontrolná činnosť 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 6/2021 – poskytovanie dotácií v rokoch 2019 a 2020 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 7/2021 – vykonávanie finančnej kontroly pri vybraných finančných operáciách 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie č. 8/2021 – plnenie uznesení OZ vo Vavrišove za rok 2020 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu č. 9  (Rozpočtové opatrenia č. 28,29,30/2020, 1/2021 – na vedomie) 

Rozpočtové opatrenia č. 28 – 30/2020 boli vykonané starostkou obce v mesiaci december 2020 po konaní 

zasadnutia OZ. Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 je opatrenie z dôvodu navýšenia príjmov z poskytnutých 

transferov, ktoré sú účelovo viazané.  

Rozpočtové opatrenia boli zaslané poslancom v materiáloch pred konaním zastupiteľstva. V stručnosti obsah 

jednotlivých rozpočtových opatrení zhrnula p. Pelcerová. K rozpočtovým opatreniam poslanci nemali 

otázky a zobrali ich na vedomie. 

Rozpočtovým opatrením  č. 28/2020  boli prekročené  príjmy a  výdavky o celkovú sumu  974,- Eur,  

Rozpočtovým opatrením  č. 29/2020  boli prekročené  príjmy a  výdavky o celkovú sumu  874,- Eur, 

Rozpočtovým opatrením  č. 30/2020 boli prekročené  príjmy a výdavky o celkovú sumu  772,- Eur, a presun  

v rámci výdavkov o sumu 114,- Eur  

Rozpočtovým opatrením  č. 1/2021  boli prekročené príjmy a výdavky o celkovú sumu 11 316,- Eur  

 

Uznesenie č. 9/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10 (Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 na schválenie)  

Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 bolo poslancom vysvetlené p. Pelcerovou. P. Švec sa bližšie informoval 

ohľadom finančných operácií týkajúce sa BD 310, 311,280. Následne poslanci obecného zastupiteľstva 

rozpočtové opatrenie schválili jednomyseľne.  

 

Uznesenie č. 10/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 11 (Návrh VZN 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských 

zariadení vo Vavrišove )  

Materiál bol zaslaný dopredu aj s uvedeným termínom dokedy je možné podávať pripomienky k Návrhu 

VZN č. 1/2021. Pripomienky k tomuto Návrhu neboli, poslanci obecného zastupiteľstva sa uzniesli na prijatí 

VZN č. 1/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských zariadení vo 

Vavrišove.  

Pri prijímaní VZN č. 1/2021 bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov.  

 

K bodu 12 (Zmluva o poskytnutí finančného príspevku na prevádzku sociálnej služby – denný stacionár – 

schválenie zmluvných podmienok) 

V minulých rokoch obec Vavrišovo prispievala na poskytovanie sociálnej služby denného stacionára 

v Liptovskom Mikuláši, ktorú poskytuje Spišská katolícka charita. Poslanci schválili príspevok aj pre 

obdobie od 01.01.2021 – 31.12.2021, vo výške 45,00 eur/osoba/mesiac. 

 

Uznesenie č. 11/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 13  (Predkupné právo na nehnuteľnosť stavba s.č. 79 v k.ú. Vavrišovo) 

 

Starostka informovala poslancov o žiadosti o zrušenie predkupného práva k stavbe s. č. 79. Zároveň 

pripomenula poslancom, že na trvaní predkupného práva sa poslanci uzniesli aj v roku 2018. Nikto 

z poslancov obecného zastupiteľstva nepredložil iný návrh,  prijali uznesenie, ktorým trvajú  na ponechaní 

predkupného práva k stavbe s. č. 79 v k. ú. Vavrišovo. 

 

Uznesenie č.12 /2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 14  (Návrh na odkúpenie pozemku KN-E 20 do vlastníctva obce) 

Pozemok bol bližšie špecifikovaný na mapke zaslanej poslancom pred zasadnutím. Pozemok je plánovaný 

na rozšírenie miestnej komunikácie. V priloženej tabuľke, odoslanej poslancom s ostatnými materiálmi, boli 

vyšpecifikovaní spoluvlastníci tejto parcely.  

p. Šuchtár sa opýtal na plánované využitie pozemku. Odpovedala p. starostka: je plánovaný na rozšírenie 

komunikácie resp. na vytvorenie parkovacích miest aj pre stránky obecného úradu, ale aj pre prípady 

parkovania obyvateľov, kedy sú pri okolitých domoch  úzke uličky a vlastníci nemajú kde parkovať. 

p. Švec  navrhol zvýšenie ceny, za ktorú by sa pozemok odkupoval. Navrhol 8,- eur/m².  

K cene sa vyjadrila ešte p. starostka, považuje pozemok v tomto stave za nevyužiteľný, vzhľadom 

k množstvu spoluvlastníkov. Obci v prípade odkúpenia pozemku stúpnu náklady, ktoré súvisia so zmenou 

druhu pozemku, podaním návrhov kúpno-predajných zmlúv na vklad na kataster. 

p. Trnkovej sa navrhovaná cena 8,- eur/m² zdá byť vysoká. Porovnala to s cenou za akú sa odkupovali 

pozemky aj v minulom roku. Navrhuje zvýšiť cenu na maximálne 5,- eur/ m². 
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Poslancov usmernila hlavná kontrolórka, že sa hlasuje o poslednom návrhu. Poslanci v prvom kole hlasovali  

o poslednom návrhu od p. Trnkovej, schválili cenu 5,- eur/m². 

Uznesenie č. 13/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 4 - Jozef Flajs, Marek Lesák, , Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 2 - Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 15 (Schválenie zápisu do kroniky obce za rok 2018) 

Navrhovaný zápis do kroniky obce spracovala a poslancom pred konaním zastupiteľstva zaslala p. 

Veselovská. Zápis do kroniky poslanci jednomyseľne schválili. 

Uznesenie č. 14/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 16 (Žiadosť p. Gardošovej a Repkovskej o prenájom časti pozemku vo vlastníctve obce) 

Starostka informovala poslancov o podanej žiadosti, doručenej obci Vavrišovo dňa 23.02.2021. Podobnú 

žiadosť už poslanci  prerokovávali aj v minulom roku od žiadateľky p. Pracúchovej. Obec nemá záujem 

predmetný pozemok prenajať z dôvodu, že miestna komunikácia v tejto lokalite je úzka a v budúcnosti by sa 

mohla rozšíriť.  

p. Trepáč, p. Trnková, p. Švec  nesúhlasia s prenájmom.  

p. Šuchtár nesúhlasí s prenájmom pozemku, ale poukázal aj na skutočnosť, že v žiadosti p. Gardošová 

požaduje aj opravu cesty. Vyjadril sa, že súhlasí s tým, že cestu je potrebné opraviť a je potrebné riešiť aj 

zníženie rýchlosti.  

p. starostka poznamenala k tejto veci, že  p. Šuchtár sa z dôvodu epidemiologickej situácie z účasti na 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva ospravedlňoval, nemá aktuálne informácie, že tejto problematike sa 

poslanci už venovali. Spôsob riešenia zatiaľ nie je stanovený. Ak by obec osádzala dopravné značenie na 

zníženie rýchlosti, je potrebné vyžiadať súhlasné stanoviská Dopravného inšpektorátu a Okresného úradu 

odbor dopravy k novému projektu dopravného značšenia. Ak by obec chcela osadiť retardér, ten spôsobuje 

hluk a je preto potrebné dobre zvážiť, ku ktorému domu sa retardér osadí, lebo obyvatelia budú trpieť 

hlukom. 

p. Švec  súhlasí s tým, že opravu cesty je potrebné realizovať. 

p. starostka navrhla pri riešení opráv miestnych komunikácií vo vlastníctve obce, zaradiť opravu tejto časti 

komunikácie ako prioritu. 

p. Trepáč navrhol presunúť problém opravy miestnych komunikácií na iné rokovanie a dôkladne sa tomu 

venovať. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v ktorom zobralo na vedomie informáciu o podanej žiadosti 

prenájom časti pozemku KNE 19/1 vo vlastníctve obce, nesúhlasí s prenájmom pozemku a starostke obce 

odporúča postupovať v súlade so zákonom. 

 

Uznesenie č. 15/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 17 (Odsúhlasenie ceny pozemku parcela KN-E č. 1574) 

Pozemok bol nadobudnutý  do vlastníctva obce  od štátu protokolom. Nakoľko v protokole nebola vyčíslená 

hodnota pozemku, p. Pelcerová požiadala poslancov obecného zastupiteľstva, aby schválili cenu pozemku 

pre jeho zaradenie do majetku obce. Poslanci stanovili cenu pozemku aj vzhľadom k okolitým pozemkom  

vo výške 0,3721 Eur/m
2.

 

 

Uznesenie č. 16/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 18 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver) 

Slova sa ujala najskôr p. starostka a pripomenula poslancom, že na poslednom zasadnutí bola začatá téma 

schválenia prísediaceho na okresnom súde v Liptovskom Mikuláši. Doteraz bol prísediacim určený p. 

Surovček. Okresný súd v Liptovskom Mikuláši nás požiadal o oznámenie prísediaceho na 4 roky. 

o p. Trepáč  navrhol p. Trnkovú, ktorá za prejavenú dôveru poďakovala, ale ponuku odmietla, 

o p. Trepáč navrhol aj p. Lesáka, ktorý to odmietol pre pracovné zaneprázdnenie, 

o  z dôvodu, že iné návrhy neboli prísediacim na súde ostáva p. Surovček. 

 

Uznesenie č. 17/2021 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár  

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Mgr. Jozef Šuchtár 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
 

P. starostka následne pokračovala v poskytovaní informácií o: 

 Podaní žiadosti na dotáciu na rekonštrukciu KD. Máme pripravenú dokumentáciu od roku 2015, 

podali sme žiadosť 25.2.2021. Celkové náklady sú po úprave vyčíslené na 304 563,- eur. Spoluúčasť 

obce 7 900,312 eur, oprávnené výdavky 150 102 eur, neoprávnené výdavky146 562,53 eur. Na 

rekonštrukciu by obec mohla požiadať o poskytnutie úveru, vzhľadom k dobrej finančnej kondícii. 

 Z dôvodu množiaceho sa počtu výpadkov elektrickej energie, čím trpí aj obecná ČOV, v ktorej sa po 

výpadku elektrickej energie technologický proces sa zastaví a po spustení elektriky nepokračuje, ale 

vracia sa na začiatok, bolo potrebné zapojiť náhradný zdroj. Tento zabezpečil a zapojil pán Trepáč 

Tibor.   

 Pokračuje sa vo výmene svietidiel verejného osvetlenia. Sú vyrobené v Európskej únii. Výmena 

svietidiel v minulom roku sa už prejavila úsporou v spotrebe za mesiac február o 200 kWh. 

K svietidlám sa vyjadrila p. Trnková na úseku pri kultúrnom dome je tma. Nevie, či je to spôsobené 

väčším rozostupom medzi stĺpmi, alebo je to tienením jarabinou. Reagovala p. starostka, že svietidlá 

boli osádzané na pôvodné stĺpy. Jarabina bude predmetom výrubu po vyriešení administratívy s tým 

súvisiacej. 

 Kamerový systém obce bol v roku 2020 rozšírený o 7 ďalších bodov. Obec je monitorovaná vo 

väčšom rozsahu oproti minulosti. 

 V budove obecného úradu boli urobené vysprávky okien v pivničných priestoroch. Poslanci dostali 

fotodokumentáciu. 

 V budove múzea je pripravená panoramatická snímka Tatier s popisom jednotlivých bodov. 

V najbližšej budúcnosti to bude nainštalované na vyhliadkovej veži múzea. 
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 V obci dňa 06.03.2021 prebehne ďalšie kolo testovania obyvateľov na COVID. Informácie sú na 

stránkach obce. P. Trnková k tomu uviedla, že sa stretla s obyvateľmi obce a tí sa na ňu obrátili 

s otázkou, či by nemohli byť informovaní, kto je po testovaní pozitívny na COVID. P. starostka 

upozornila, že je to osobný údaj, a obec nemá oprávnenie takýto údaj zverejňovať. P. Šuchtár 

poukázal na skutočnosť, že v obci vidí mnoho obyvateľov, ktorí nepoužívajú rúška. Požiadal p. 

starostku, aby obec riešila túto situáciu. Odpovedala p. starostka, že v možnostiach obce je zverejniť 

upozornenie na dodržiavanie epidemiologických opatrením na stránke obce aj vyhlásením 

v miestnom rozhlase. Ostatné je uvedomelosti a zodpovednosti obyvateľov. Týka sa to aj rodičov 

detí, ktoré sa v skupinkách pohybujú bez ochrany dýchacích ciest. V posledných dňoch sa vírus 

rozširuje aj v našej obci aj u detí. 

 Od 03.03.2021 je Obecný úrad pre stránky  uzavretý. Stránky budú riešené hlavne elektronicky, 

telefonicky. Tento stav bude trvať do 19.03.2021. 

 Obyvateľom nad 70 rokov obec zakúpila a doručila po 2 ks respirátorov FFP2. 

 Platenie splátok Mgr. Šmihulom nepokračuje. Zaplatil 2 splátky. Zo strany Mgr. Šmihulu ostáva 

zaplatiť ešte sumu vo výške 122,00 Eur. JUDr. Lehotský je o tejto situácii upovedomený.  

 Má informáciu o možnom vyhlásení Výzvy na dotácie na Zberný dvor. Opýtala sa poslancov, či sa 

môže skontaktovať s projektantom na vyhotovenie jednoduchej dokumentácie zahŕňajúcej prekrytie 

lodných kontajnerov, oplotenie, osvetlenie, kamerový systém na zbernom dvore, aby to obec mala 

pripravené v prípade vyhlásenia výzvy. 

 Bude vyhlásená výzva na rekonštrukciu miestnych komunikácií, ale iba tých, ktoré sú napojené na 

cesty 2 a 3 triedy. Ak by sa výzva upravila, navrhuje riešiť komunikáciu k IBV v lokalite Pod Čelec. 

P. Trepáč upozornil, že aj cesta k Sihoti je v katastrofálnom stave. P. starostka odpovedala: nakoľko 

túto cestu má obec  vo vlastníctve len od minulého roka, nie je pripravená projektová dokumentácia. 

Za prioritné považuje rekonštrukcie komunikácií v zastavanej časti obce. Táto komunikácia bude 

predmetom riešenia v budúcnosti. P. Trnková navrhla doviesť štrk na zasypanie najhorších jám. 

Odpovedala jej p. starostka – štrk nie je vhodný, skôr navrhuje vrecovaný asfalt, ale aktuálne sú iné 

lokality,  ktoré sú pre obec prioritou.  

 

P. Trepáč chcel informáciu o vysporiadavaní pozemkov v  lokalite Za mlynom. Je obcou podpísaná Kúpno 

predajná zmluva s SPF, čakáme na jej schválenie predstavenstvom SPF. Slovenský vodohospodársky 

podnik má zo strany ministerstva životného prostredia pozastavené uzatváranie akýchkokoľvek zmluvných 

vzťahov aj so samosprávami. Ostáva nám doriešiť obnoivu dedičského konania u jednej parcely. Ostatné 

sú vo vlastníctve obce. 

 

p. Švec sa opýtal, či je dotiahnutý geometrický plán od baptistického kostola smerom k novej bytovke. 

Odpovedala p. starostka, že vypracovaný nie je, z dôvodu riešenia úpravy vlastníckych práv.  

 

p. Trnková – ako je to so žiadosťou p. Račka o odkúpenie budovy výrobne? K tejto otázke sa vyjadril aj p. 

Lesák – pri riešení tejto problematiky na zasadnutí obecného zastupiteľstva nebol dostatočný počet 

poslancov. Reagoval aj p. Šuchtár, ktorý sa vzhľadom k epidemiologickej situácii nezúčastnil niekoľkých 

zasadnutí, že  ak bude stretnutie poslancov online bude veľmi rád a samozrejme, že sa zúčastní. 

 

p. starostka ešte informovala poslancov, že vo veci využitia dolného kempu sa jej ozval nový záujemca, 

ktorý sa informoval, čo obec  plánuje s touto lokalitou.  

 

p. Trepáč upozornil na ešte nedokončenú vec - chodník pri pozemku p. Šavrtku. P. starostka pripomenula 

poslancom, že tam nie je dotiahnutá zámena pozemkov v rodine Šavrtkovcov. P. Šavrtka má dohodnuté 

stretnutie s p. starostkou budúci týždeň. 

 

p. Lesák upozornil na chodník pri dome p. Hudáka na Novej ulici, ponad ktorý presahujú vetvy stromov 

a nedá sa po chodníku chodiť. Reagovala p. starostka:  vlastníkov  upozorníme a požiadame o zjednanie 

nápravy. 

 



9 

 

p. Flajs požiadal, aby sa aj pre BD 312 doriešila výmena alebo oprava okien z dôvodu, že po tejto zime je 

situácia zasa o niečo horšia. Odpovedala p. starostka – na BD 312 obec nezabudla, bude riešená v čo 

možnom najbližšom čase.   

 

p. starostka ukončila zasadnutie, poďakovala RVC Štrba – menovite p. Belákovi za pomoc pri realizácii 

online zasadnutia. 

 

Zasadnutie ukončené o 18:30 hod.  

Vo Vavrišove 03.03.2021 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 

 


